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PROTOKÓŁ Nr XLII.2018 

przebiegu XLII sesji Rady Dzielnicy Nowe Miasto 

w dniu 22 stycznia 2018 r. 

 

1. Otwarcie Sesji 

 

XLII sesja Rady Dzielnicy Nowe Miasto (pierwszej kadencji samorządu terytorialnego lata 2015-2018) 
zwołana została przez Przewodniczącego Rady Dzielnicy Nowe Miasto zgodnie z § 100 ust. 1 pkt 1 uchwały nr 
IV.13.2015 Pełniącego Funkcję Rady Miasta z dnia 22 stycznia 2015 r. w sprawie Statutu Dzielnicy Nowe Miasto 
(Dz. Urz. Woj. Lubus. poz. 159). 

Sesja odbyła się w sali obrad Urzędu Miasta Zielona Góra przy ul. Generała Jarosława Dąbrowskiego 41. 
Początek obrad godzina 14.00. 

Sesję otworzył i obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Dzielnicy Nowe Miasto Zenon Rabęda. 
W sesji uczestniczyli: 15 radnych na stan Rady – 15 radnych (lista obecności w załączeniu), p .Mariusz 

Zalewski – dyrektor Departamentu Dzielnicy Nowe Miasto, p. Sebastian Jagiełowicz - Przewodniczący Zarządu 
Dzielnicy Nowe Miasto, p. Urszula Zamiatała - kierownik Biura Dzielnicy, p. Małgorzata Maśko- Horyza - 
kierownik Biura Planowania Przestrzennego, p. Ryszard Huczek – z-ca dyrektora ds. inwestycji Komunalnego 
Zakładu Gospodarczego w Zielonej Górze, p. Rafał Czarkowski - z-ca dyrektora ds. technicznych Komunalnego 
Zakładu Gospodarczego w Zielonej Górze; sesji przysłuchiwał się dziennikarz z Gazety Lubuskiej. 
 

2. Porządek obrad 

 

1. Otwarcie sesji. 
2. Uchwalenie porządku obrad. 
3. Sprawozdania z działalności Zarządu Dzielnicy Nowe Miasto za okres: październik- grudzień 2017 r. 
4. Przyjęcie protokołu poprzedniej sesji. 
5. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał w sprawach: 

1) zmieniająca uchwałę w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych przez 

mieszkańców sołectwa Nowy Kisielin - druk nr 370; 

2) zmieniająca uchwałę w sprawie powołania stałych komisji Rady Dzielnicy Nowe Miasto, określenia ich 

przedmiotu działania oraz zadań – druk nr 371; 

3) opinii o projekcie uchwały w sprawie ustalenia sieci publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych  

w szkołach podstawowych prowadzonych przez Miasto Zielona Góra– druk nr 372. 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

7. Sprawy różne. 
8. Zamknięcie obrad. 
 

Po otwarciu sesji i stwierdzeniu prawomocności jej obrad, przewodniczący obrad p. Zenon Rabęda 
poinformował, że porządek obrad z projektami uchwał został radnym doręczony.  

Po przedstawieniu porządku obrad p. Zenon Rabęda - Przewodniczący Rady Dzielnicy Nowe Miasto 
przedłożył kolejne projekty uchwał w sprawach:  

1) zmieniająca uchwałę w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych przez 
mieszkańców sołectwa Jeleniów – druk nr 373; 

2) opinii o projekcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań  
i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Zielona Góra - druk nr 374; 

3) opinii o wysokości stawek czynszu najmu lokali użytkowych w zasobach miasta Zielona Góra – druk nr 
375; 

4) opinii  o projekcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Zielonej Górze (Zatonie-Malownicza) – druk 
nr 376; 

5) opinii o projekcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Zielonej Górze (Nowy Kisielin-Innowacyjna) - 
druk nr 377; 
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6) opinii o projekcie uchwały w sprawie rozstrzygnięcia o sposobie rozpatrzenia uwag do projektu 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru położonego pomiędzy ul. Racula-
Wincentego Witosa i granicą sołectwa Racula w Zielonej Górze - druk nr 378; 

7) opinii o projekcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru 
położonego pomiędzy ul. Racula-Wincentego Witosa i granicą sołectwa Racula w Zielonej Górze - druk 
nr 379. 

 
Głosowania nad zmianami porządku obrad: 

 
Głosowanie wniosku Przewodniczącego Rady Dzielnicy o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały zmieniająccej uchwałę w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych przez 
mieszkańców sołectwa Jeleniów – druk nr 373. 

Rada Dzielnicy w wyniku jawnego głosowania wymaganą bezwzględną większością głosów 
ustawowego składu Rady dokonała proponowanej zmiany porządku obrad. W głosowaniu udział wzięło – 
14 radnych. Wyniki głosowania: za zmianą – 14 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymujących – 0 głosów. 

 

Głosowanie wniosku Przewodniczącego Rady Dzielnicy o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Zielona Góra– druk nr 374. 

Rada Dzielnicy w wyniku jawnego głosowania wymaganą bezwzględną większością głosów 
ustawowego składu Rady dokonała proponowanej zmiany porządku obrad. W głosowaniu udział wzięło – 
14 radnych. Wyniki głosowania: za zmianą – 14 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymujących – 0 głosów. 

 

Głosowanie wniosku Przewodniczącego Rady Dzielnicy o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie o wysokości stawek czynszu najmu lokali użytkowych w zasobach 

miasta Zielona Góra – druk nr 375. 

Rada Dzielnicy w wyniku jawnego głosowania wymaganą bezwzględną większością głosów 

ustawowego składu Rady dokonała proponowanej zmiany porządku obrad. W głosowaniu udział wzięło – 

14 radnych. Wyniki głosowania: za zmianą – 14 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymujących – 0 głosów. 

 

Głosowanie wniosku Przewodniczącego Rady Dzielnicy o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Zielonej Górze (Zatonie-

Malownicza) -druk nr 376. 

Rada Dzielnicy w wyniku jawnego głosowania wymaganą bezwzględną większością głosów 
ustawowego składu Rady dokonała proponowanej zmiany porządku obrad. W głosowaniu udział wzięło – 
14 radnych. Wyniki głosowania: za zmianą – 14 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymujących – 0 głosów. 

 

Głosowanie wniosku Przewodniczącego Rady Dzielnicy o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Zielonej Górze (Nowy Kisielin-

Innowacyjna)  – druk nr 377.  

Rada Dzielnicy w wyniku jawnego głosowania wymaganą bezwzględną większością głosów 
ustawowego składu Rady dokonała proponowanej zmiany porządku obrad. W głosowaniu udział wzięło – 
14 radnych. Wyniki głosowania: za zmianą – 14 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymujących – 0 głosów. 

 

Głosowanie wniosku Przewodniczącego Rady Dzielnicy o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie rozstrzygnięcia o sposobie rozpatrzenia uwag do 

projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru położonego pomiędzy ul. Racula-

Wincentego Witosa i granicą sołectwa Racula w Zielonej Górze – druk nr 378. 

Rada Dzielnicy w wyniku jawnego głosowania wymaganą bezwzględną większością głosów 
ustawowego składu Rady dokonała proponowanej zmiany porządku obrad. W głosowaniu udział wzięło – 
14 radnych. Wyniki głosowania: za zmianą – 14 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymujących – 0 głosów. 
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Głosowanie wniosku Przewodniczącego Rady Dzielnicy o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

dla obszaru położonego pomiędzy ul. Racula-Wincentego Witosa i granicą sołectwa Racula w Zielonej Górze  – 

druk nr 379. 

Rada Dzielnicy w wyniku jawnego głosowania wymaganą bezwzględną większością głosów 
ustawowego składu Rady dokonała proponowanej zmiany porządku obrad. W głosowaniu udział wzięło – 
14 radnych. Wyniki głosowania: za zmianą – 14 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymujących – 0 głosów. 

 
Porządek obrad po zmianach 

1. Otwarcie sesji. 
2. Uchwalenie porządku obrad. 
3. Sprawozdania z działalności Zarządu Dzielnicy Nowe Miasto za okres: październik- grudzień 2017 r. 
4. Przyjęcie protokołu poprzedniej sesji. 

5. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał w sprawach: 
1) zmieniająca uchwałę w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych przez 

mieszkańców sołectwa Nowy Kisielin – druk nr 370; 

2) zmieniająca uchwałę w sprawie powołania stałych komisji Rady Dzielnicy Nowe Miasto, określenia ich 

przedmiotu działania oraz zadań – druk nr 371; 

3) opinii o projekcie uchwały w sprawie ustalenia sieci publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych  

w szkołach podstawowych prowadzonych przez Miasto Zielona Góra – druk nr 372; 

4) zmieniająca uchwałę w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych przez 

mieszkańców sołectwa Jeleniów – druk nr 373; 

5) zmieniająca uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań  

i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Zielona Góra  – druk nr 374; 

6) opinii o wysokości stawek czynszu najmu lokali użytkowych w zasobach miasta Zielona Góra – druk nr 375; 

  7) opinii w sprawie nadania nazwy ulicy w Zielonej Górze (Zatonie-Malownicza) – druk nr 376; 
8) opinii w sprawie nazwy ulicy w Zielonej Górze (Nowy Kisielin-Innowacyjna) – druk nr 377; 

9) opinii w sprawie rozstrzygnięcia o sposobie rozpatrzenia uwag do projektu miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla obszaru położonego pomiędzy ul. Racula-Wincentego Witosa i granicą 

sołectwa Racula w Zielonej Górze – druk nr 378; 

10) opinii o projekcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru 

położonego pomiędzy ul. Racula-Wincentego Witosa i granicą sołectwa Racula w Zielonej Górze  – druk nr 379. 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 
7. Sprawy różne. 
8. Zamknięcie obrad. 
 

Porządek obrad po wprowadzonych zmianach Rada Dzielnicy przyjęła jednogłośnie w wyniku jawnego 

głosowania wymaganą  bezwzględną większością głosów ustawowego składu Rady. 

W głosowaniu udział wzięło – 14 radnych. Wyniki głosowania: za – 14 głosów, przeciw – 0 głosów, 
wstrzymujących – 0 głosów. 
 

3. Sprawozdanie Zarządu Dzielnicy za IV kwartał 2017 roku. 

  

Sprawozdanie z działalności Zarządu Dzielnicy Nowe Miasto za okres: październik- grudzień 2017 r. 

przedstawił Przewodniczący Zarządu p. Sebastian Jagiełowicz. 

 

Pytania: 

Radny p. Krzysztof Wołczyński- prosiłem żeby zajął się Pan tematem odpowiedniej numeracji nowo powstałych 

budynków i trudności z tym związanych ze znalezieniem adresu choćby przez jednostki ratownicze czy tez 

listonosza, w sprawozdaniu nic na ten temat nie ma. 
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Przewodniczący Zarządu p. Sebastian Jagiełowicz - odpowiedź będzie w styczniu, sprawozdanie było do 

miesiąca grudnia. 

Sołtys Jan p. Monika Turzańska- nie dostałam żadnej odpowiedzi na temat światłowodów, czy coś wiadomo kiedy 

będą robione i przez jaka firmę? 

Przewodniczący Zarządu p. Sebastian Jagiełowicz- z tego co się dowiedziałem projekt jest w trakcie realizacji, 

wystąpiły opóźnienia związane z wycinką zarośli nadzorowane przez Urząd Marszałkowski; co do terminowości, 

firma Orange nie jest związana terminami. 

4. Przyjęcie protokołu obrad z poprzedniej Sesji  

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy, zwrócił się z zapytaniem do Sekretarza obrad czy zostały zgłoszone uwagi 

do treści protokołu ostatniej Sesji Rady Dzielnicy. Sekretarz oświadczył, że nikt z radnych uwag nie zgłosił. 

Protokół został przyjęty większością głosów w głosowaniu jawnym. 

W głosowaniu udział wzięło – 15 radnych. Wyniki głosowania: za przyjęciem – 13 głosów, przeciw – 0 
głosów, wstrzymujących – 2 głosy. 

 

5. Podjęcie uchwał  

 

5.1. Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji 

zgłoszonych przez mieszkańców sołectwa Nowy Kisielin – druk nr 370.  

 

Projekt uchwały przedstawiony został na posiedzeniu Komisji. 

Pytań nie zgłoszono. 

Wobec braku pytań i zgłoszeń do dyskusji przewodniczący obrad p. Zenon Rabęda przystąpił do głosowania 

 
Opinie komisji: 
Komisja Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych - opinia pozytywna. 
Komisja Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej - opinia pozytywna. 

Komisji Integracji Samorządowej – opinia pozytywna. 

 

Głosowanie – druk nr 370. 
W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 
Rada Dzielnicy w wyniku jawnego głosowania – uchwałę nr XLII.362.2018 w sprawie opinii o projekcie 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji 

zgłoszonych przez mieszkańców sołectwa Nowy Kisielin– podjęła jednogłośnie. 

Wyniki głosowania: za – 15 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymujących – 0 głosów. 

 

5.2 Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania stałych komisji Rady Dzielnicy Nowe 

Miasto, określenia ich przedmiotu działania oraz zadań – druk nr 371. 

 

Projekt uchwały przedstawiony został na posiedzeniu Komisji. 

Pytań nie zgłoszono. 
Wobec braku pytań i zgłoszeń do dyskusji przewodniczący obrad p. Zenon Rabęda przystąpił do głosowania. 
 
Opinie komisji: 
Komisja Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych - opinia pozytywna. 
Komisja Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej - opinia pozytywna. 

Komisji Integracji Samorządowej – opinia pozytywna. 

 
Głosowanie – druk nr 371. 
W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 



 

 

                                                                                           Strona 5 z 9 

Rada Dzielnicy w wyniku jawnego głosowania – uchwałę nr XLII.363.2018 w sprawie opinii o projekcie 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania stałych komisji Rady Dzielnicy Nowe Miasto, 

określenia ich przedmiotu działania oraz zadań – podjęła jednogłośnie.  

Wyniki głosowania: za – 15 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymujących – 0 głosów. 
 

5.3. Podjęcie uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie ustalenia sieci publicznych 

przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez Miasto Zielona 

Góra – druk nr 372. 

 

Projekt uchwały przedstawiony został na posiedzeniu Komisji.  

Pytań nie zgłoszono. 

Wobec braku pytań i zgłoszeń do dyskusji przewodniczący obrad p. Zenon Rabęda przystąpił do głosowania 

 
Opinie komisji: 
Komisja Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych - opinia pozytywna. 
Komisja Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej - opinia pozytywna. 

Komisji Integracji Samorządowej – opinia pozytywna. 

. 
Głosowanie – druk nr 372. 
W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 
Rada Dzielnicy w wyniku jawnego głosowania – uchwałę nr XLII.364.2018 w sprawie opinii o projekcie 

uchwały w sprawie ustalenia sieci publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach 

podstawowych prowadzonych przez Miasto Zielona Góra – podjęła większością głosów.  

Wyniki głosowania: za – 15 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymujących – 0 głosów. 
 
5.4. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych 

inwestycji zgłoszonych przez mieszkańców sołectwa Jeleniów - druk nr 373. 

 

Projekt uchwały przedstawiony został na posiedzeniu Komisji. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Wobec braku pytań i zgłoszeń do dyskusji przewodniczący obrad p. Zenon Rabęda przystąpił do głosowania. 

 

Opinie komisji: 
Komisja Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw  Społecznych - opinia pozytywna. 
Komisja Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej - opinia pozytywna. 

Komisji Integracji Samorządowej – opinia pozytywna. 

 
Głosowanie – druk nr 373. 
W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 
Rada Dzielnicy w wyniku jawnego głosowania – uchwałę nr XLII.365.2018 w sprawie opinii o projekcie 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji 

zgłoszonych przez mieszkańców sołectwa Jeleniów – podjęła jednogłośnie.  

Wyniki głosowania: za – 15 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymujących – 0 głosów. 

 

5.5. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Zielona Góra – druk nr 374. 

 

Projekt uchwały przedstawiony został na posiedzeniu Komisji. 

Pytań nie zgłoszono. 
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Wobec braku pytań i zgłoszeń do dyskusji przewodniczący obrad p. Zenon Rabęda przystąpił do głosowania. 
 
Opinie komisji: 
Komisja Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych - opinia pozytywna. 
Komisja Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej - opinia pozytywna. 

Komisji Integracji Samorządowej – opinia pozytywna. 

 
Głosowanie – druk nr 374. 
W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 
Rada Dzielnicy w wyniku jawnego głosowania – uchwałę nr XLII.366.2018 w sprawie opinii o projekcie 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań i 

kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Zielona Góra - podjęła większością głosów. 

Wyniki głosowania: za – 13 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymujących – 2 głosy. 

 

5.6. Podjęcie uchwały w sprawie opinii o wysokości stawek czynszu najmu lokali użytkowych w zasobach 

miasta Zielona Góra – druk nr 374. 

 

Projekt uchwały przedstawiony został na posiedzeniu Komisji. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Wobec braku pytań i zgłoszeń do dyskusji przewodniczący obrad p. Zenon Rabęda przystąpił do głosowania. 
 
Opinie komisji: 
Komisja Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych - opinia pozytywna. 
Komisja Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej - opinia pozytywna. 

Komisji Integracji Samorządowej – opinia pozytywna. 

 
Głosowanie – druk nr 375. 
W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 
Rada Dzielnicy w wyniku jawnego głosowania – uchwałę nr XLII.367.2018 w sprawie opinii o wysokości 

stawek czynszu najmu lokali użytkowych w zasobach miasta Zielona Góra – podjęła większością głosów.  

Wyniki głosowania: za – 10 głosów, przeciw – 2 głosy, wstrzymujących – 3 głosy. 
 

5.7. Podjęcie uchwały w sprawie opinii w sprawie nadania nazwy ulicy w Zielonej Górze (Zatonie-

Malownicza) - druk nr 376. 

 

Projekt uchwały przedstawiony został na posiedzeniu Komisji. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Wobec braku pytań i zgłoszeń do dyskusji przewodniczący obrad p. Zenon Rabęda przystąpił do głosowania. 

 
Opinie komisji: 
Komisja Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw  Społecznych  - opinia pozytywna. 
Komisja Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej - opinia pozytywna. 

Komisji Integracji Samorządowej – opinia pozytywna. 

 
Głosowanie – druk nr 376. 
W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 
Rada Dzielnicy w wyniku jawnego głosowania – uchwałę nr XLII.368.2018 w sprawie opinii o projekcie 

uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Zielonej Górze (Zatonie-Malownicza) - podjęła jednogłośnie.  

Wyniki głosowania: za – 15 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymujących – 0 głosów. 
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5.8. Podjęcie uchwały w sprawie nazwy ulicy w Zielonej Górze (Nowy Kisielin-Innowacyjna) - druk nr 377. 

 

Projekt uchwały przedstawiony został na posiedzeniu Komisji. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Wobec braku pytań i zgłoszeń do dyskusji przewodniczący obrad p. Zenon Rabęda przystąpił do głosowania. 

 
Opinie komisji: 
Komisja Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw  Społecznych - opinia pozytywna. 
Komisja Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej - opinia pozytywna. 

Komisji Integracji Samorządowej – opinia pozytywna. 

 
Głosowanie – druk nr 377 
W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 
Rada Dzielnicy w wyniku jawnego głosowania – uchwałę nr XLII.369.2018 w sprawie nazwy ulicy w 

Zielonej Górze (Nowy Kisielin-Innowacyjna) – podjęła jednogłośnie.  

Wyniki głosowania: za – 15 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymujących – 0 głosów. 

 

5.9. Podjęcie uchwały w sprawie opinii o projekcie w sprawie rozstrzygnięcia o sposobie rozpatrzenia 

uwag do projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru położonego 

pomiędzy ul. Racula-Wincentego Witosa i granicą sołectwa Racula w Zielonej Górze – druk nr 378. 

 

Projekt uchwały przedstawiony został na posiedzeniu Komisji. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Wobec braku pytań i zgłoszeń do dyskusji przewodniczący obrad p. Zenon Rabęda przystąpił do głosowania. 
 
Opinie komisji: 
Komisja Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw  Społecznych - opinia pozytywna. 
Komisja Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej - opinia pozytywna. 

Komisji Integracji Samorządowej – opinia pozytywna. 

 
Głosowanie – druk nr 378. 
W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 
Rada Dzielnicy w wyniku jawnego głosowania – uchwałę nr XLII.370.2018 w sprawie opinii o projekcie 

uchwały w sprawie rozstrzygnięcia o sposobie rozpatrzenia uwag do projektu miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla obszaru położonego pomiędzy ul. Racula-Wincentego Witosa  

i granicą sołectwa Racula w Zielonej Górze - podjęła jednogłośnie.  

Wyniki głosowania: za – 15 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymujących – 0 głosów. 

 

5.10. Podjęcie uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla obszaru położonego pomiędzy ul. Racula-Wincentego Witosa  

i granicą sołectwa Racula w Zielonej Górze – druk nr 379. 

 

Projekt uchwały przedstawiony został na posiedzeniu Komisji. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Wobec braku pytań i zgłoszeń do dyskusji przewodniczący obrad p. Zenon Rabęda przystąpił do głosowania. 
 
Opinie komisji: 
Komisja Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw  Społecznych  - opinia pozytywna. 
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Komisja Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej - opinia pozytywna. 

Komisji Integracji Samorządowej – opinia pozytywna. 

 
Głosowanie – druk nr 379. 
W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 
Rada Dzielnicy w wyniku jawnego głosowania – uchwałę nr XLII.371.2018 w sprawie opinii o projekcie 

uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru położonego 

pomiędzy ul. Racula-Wincentego Witosa i granicą sołectwa Racula w Zielonej Górze - podjęła 

jednogłośnie.  

Wyniki głosowania: za – 15 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymujących – 0 głosów. 
 

 

6.Interpelacje i zapytania. 
 

 

Radny p. Czesław Śnieżko – we wrześniu ubiegłego roku złożyliśmy wniosek i przekazaliśmy pieniądze na 

budowę przystanku autobusowego, ale do tej pory ludzie mokną, zwracam się  z pytaniem do p. Rafał 

Czarkowski - z-cy dyrektora ds. technicznych KZG.  

P. Rafał Czarkowski z-ca dyrektora ds. technicznych KZG, nie jestem zorientowany w temacie. 

Przewodniczący Rady Dzielnicy p. Zenon Rabęda poprosił o pisemną odpowiedź na zapytanie na następną 

sesję. 

Radny p. Krzysztof Wołczyński poruszył powtarzający się temat równania dziurawych dróg, między innymi na 

terenie sołectwa Łężyca, mam nagranie, że na jednej z dróg nie byliście od pół roku. 

P. Rafał Czarkowski z-ca dyrektora KZG- drogi są równane systematycznie, postaramy się być w najbliższym 

czasie. 

Radny p. Krzysztof Wołczyński- z tego co się dowiedziałem radni miejscy dysponują dla własnych potrzeb 

środkami w kwocie 120-130 tyś., chciałbym żeby złożyli sprawozdanie z rozdysponowania tych środków, na co 

zostały wydane. To są duże kwoty i są to również nasze pieniądze (podatników), więc chciałbym taką informację 

uzyskać. Zapytanie złożę również na piśmie. 

Przewodniczący Rady Dzielnicy p. Zenon Rabęda- ma pan rację, wystąpimy z prośbą do radnych Miasta o 

informację na co zostały wydane te pieniądze. 

Radny p. Roman Rekut- mieszkaniec sołectwa Drzonów poprosił mnie bym się dowiedział czy jest możliwość 

udrożnienia przejazdu do jego nowo zakupionej działki, która mieści się w środku pola i nie ma wytyczonego 

dojazdu, oczywiście zgodnie z planami zagospodarowania gdzie ta droga ma być, moje pytanie jest takie czy 

można to zrobić równiarką  i czy ona da radę to zrobić? 

P. Rafał Czarkowski z-ca dyrektora KZG- można by spróbować, ale droga musi być chyba wytyczona przez 

geodetę zgodnie z planami, trzeba by się tego dowiedzieć i wtedy proszę się z nami skontaktować. 

Radny p. Marek Karwacki- chciałem zwrócić się z prośbą by nie równać drogi tam gdzie mieszkańcy sami 

deklarują rozłożenie nawiezionego tłucznia, tak było w zeszłym roku z ul. Jaśminową w Zatoniu, przejechał walec 

bez wiedzy mieszkańców i wyglądało to tragicznie, mam prośbę na przyszłość aby tego nie rozbić.. 

Radna p. Agnieszka Kozakiewicz zwróciła się prośbą do Biura Dzielnicy o umieszczanie na bieżąco protokołów  

z sesji na stronie Biuletynu Informacji Publicznej. 

P. Urszula Zamiatała - kierownik Biura Dzielnicy- odpowiedziała, że protokoły umieszczane są na stronie BIP na 

bieżąco, przerwa była spowodowana zmianą organizacji pracy Biura. 

Radny p. Marek Karwacki- zwrócił się z zapytaniem do dyrektora p. Rafała Czarkowskiego z narastającym od 

lat problemem usypanego wału po pogłębianiu strumyka na terenie sołectwa Zatonie, nie wiem czy leży to w 

Pana gestii, ale chodzi o to by usunąć ten wał, aby woda z drogi mogła spłynąć do strumyka, zbierająca się w tym 

miejscu woda niszczy między innymi drogę. 

P. Rafał Czarkowski z-ca dyrektora KZG- zorientuję się jak można ten problem rozwiązać, czy nie jest to 

zadanie firmy oczyszczającej rowy. 
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7.Sprawy różne. 

 

Sołtys sołectwa Zawada p. Jan Smoter przedstawił problem równania dróg, a raczej syzyfowej pracy z tym 

związanej, wszystkie pieniądze które Miasto nam przyznało ciągle przeznaczane są poprawianie dróg. Miał być 

wyremontowany stary budynek po byłym sklepie z przeznaczeniem na dom dziennej opieki dla osób starszych, 

ale brakuję ciągle pieniędzy, Miasto robi inwestycje, remontuję różne budynki, a my ciągle wkładamy pieniądze w 

drogi. Apeluję do p. Przewodniczącego i radnych zwróćmy się do Miasto o zakup tłucznia na utwardzanie 

wszystkich dróg oraz zakup wału stalowego do utwardzania, a nie gumowego, który nie spełnia swojego zadania. 

Do tematu jakości dróg dołączyli się również sołtysi innych sołectw, ponieważ problem wszędzie jest podobny. 

Drogi są w stanie tragicznym, a mieszkańcy np. sołectwa Racula jak oznajmiła p. Sołtys Mirosława Jabłonka 

wręcz chcą sprawę kierować do sądu w związku z uszkodzeniami własnych pojazdów przez istniejące dziury i 

błoto. 

Głos zabrał p. Mariusz Zalewski dyrektor Departamentu Dzielnicy Nowe Miasto, który nawiązał również do 

tematu jakości nawierzchni dróg, podkreślając, że należy pamiętać również o tym, która z dróg jest w pierwszej 

kolejności utrzymania. Po czym poinformował, że wszystkie poruszone problemy odnotował, celem ich 

skatalogowania bowiem w kontekście inwestycji priorytetem jest budowa tych dróg, które zostały zgłoszone na 

zebraniach. Obecnie jesteśmy przed kilkoma ważnymi przetargami dla sołectw jak Zawada, Ługowo, Łężyca, 

Jarogniewice.  

Ponadto p.Zalewski poinformował sołtysów i radnych, że do wglądu jest plan wyrębów, z którym  można się 

zapoznać po sesji. Prosił również o przekazywanie do Biura Dzielnicy kalendarza imprez planowanych w 

sołectwach, celem ich zamieszczenia w informatorze kulturalnym wydawanym przez miasto. Przy czym 

poinformował, iż w tym roku termin uroczystych obchodów Partnerskiego Święta Dzielnicy przypadnie na dzień 1 

września i odbędzie się w sołectwie Drzonków.  

Zaznaczył również, że przy planowaniu swoich imprez sołectwa mogłyby uwzględnić okres Winobrania, tym 

samym wpisując się w kalendarz tych wydarzeń. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Dzielnicy Nowe Miasto zakończył obrady o godz. 

15.20. 

 

  

 

Protokołowała                                 Sekretarz obrad           Przewodniczący 

                             Rady Dzielnicy  

……………….                                   ……………….                                                  ………………… 

Sylwia Bartkowicz                           Marek Karwacki              Zenon Rabęda 


